



Protokoll Styremöte LP2 LV7

Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson (frånvarande)
Övriga:	Emma Stavås Kristin Oskarsdotter Vera Strandvik Emilia Sandolf Frans Stålfelt Elinor Nilsson

1. Formalia

- i.** Vice Ordförande Hanna Johansson förklarar mötet öppnat kl. 12:02
- ii.** Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii.** Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv.** Emma Stavås, Kristin Oskarsdotter, Vera Strandvik, Emila Sandolf, Frans Stålfelt och Elinor Nilsson inadjungerades med yttranderätt.
- v.** Veckans babe – Carl Johan Franzén

2. Dagsformsrunda och lägeskoll

Malin: Mår bra, taggad på jullov

Hanna: Mår bra uppe i varv

Alex: Mår bra, mycket i skolan, saknar förklaringar på lektionerna, livet är hårt

Martin: För mycket skit vid sidan av, men taggad på jullov, typ bra...

Leon:



Gustav: Helt okej sista obligatoriska är klart, ska bara tentaplugga nu

Tage: Mår bra, lite stressad mycket i skolan.

Emma: Taggad på bastu och sedan jullov har varit stressigt denna läsperioden

Frans: Mår sådär, ska på begravning skolan känns okej ändå

Vera: Mår bra lite stressad

Elinor: Mår bra taggad på jullov,

Emilia: Fick bra beslut från CSN, stressad av läsperioden, taggad på bastu ikväll.

3. Meddelanden

Simon Wu fick sitt lås uppbrutet igår kväll, knippsat denna gången. Låset blev uppbrutet någon gång i natt mellan 20:00 – 08:00. Detta eskalerar väldigt mycket nu.

Under senaste UU önskade en förvaltare från kåren tips om hur vi kan förbättra studentportalen, kontakta Studienämnden om ni har idéer!

4. Post

Fakturor och ett julkort

5. Mötesrapporter

Alla,

Alex, UU – alla institutioner på Arkitekt, Samhällsbyggnad etc slås ihop folk upprörda

Gustav, FuM – årsbokslut för förra FuM, fyllnadsval av valberedningen och en granskningskommitté har tillsatts för Cortegen.

Malin, Ordföranderådet

Hanna,

Leon,

Martin,

6. Avstämning av att-göra-listan

Alla, haft sektionsmöte, polystyren,

Gustav, kontinuitet, verksamhetsberättelse

Malin, inte hunnit med medarbetarsamtal, känner ändå att det finns tillräckligt med material för att skriva kontinuitet.

Hanna, ordföranderåd, valberedningen



Tage, sista protokollen och skrivit klart kontinuitet
Alex, UU och kontinuitet
Leon,
Martin, sista fakturor för året, jobbar på med bokföringen,

7. Val av representation

Ingen

8. Beslut – Inval till Utskotten

Vi tycker att de intervjuade verkar som bra människor och ser att de kommer göra ett bra arbete i ERNST.

Styrelsen beslutar

att välja in Veronika Knudsen och Gustav Hermansson till ledamöter i ERNST för nästkommande verksamhetsår.

9. Beslut – Fastställande av arbetsbeskrivningar

Tycker de nya fina beskrivningarna ser bra ut, efterträdarna tycker detsamma är ändå de som ska arbeta under dem.

Styrelsen beslutar

att godkänna beskrivningarna i sin helhet

10. Beslut – Inkomna äskningar

GP – har valt ett nytt tryckeri vilket gjort att de gått lite över budget. Har då valt att äska för att kunna fixa fika till släppen.

Vi tycker att det är god anledning till detta då de valt att satsa mer på tidningen i år.

Styrelsen beslutar

att godkänna äskningen i sin helhet

11. Beslut – Aspschema

KfIK – ser bra ut, tycker att det är kul att få in ett schema så pass tidigt!

Styrelsen beslutar



att godkänna schemat i sin helhet

12. Diskussion – Sektionsmötet

Gick förvånansvärt fort, kunde varit mycket längre. Bra diskussioner till viss del. Kan vara svårt att sätta sig in i terminologin om man inte vet exakt vad som diskuteras, tanke att arbeta med framöver. Jobba på att dra i äldre sektionsmedlemmar så att mötena får input från alla årskullar. I år har diskussionerna blivit bättre under mötet vilket varit väldigt roligt att se. Ett bra tips är att driva motionsskrivarlunchen även nästa år för att inte tappa den framväxande kulturen av fler motioner. Invalen gick smidigt, vilket var väldigt skönt.

13. Diskussion – Rekrytering utskott

Verkar som att ERNST löser sig, har precis fått två nyinvalda och verkar som två till är taggade.

SnKfKb har lite svårare men söker aktivt folk så kan lösa sig. Bra att ha satta poster inom kommittén så att folk vet vad de kan tänkas arbeta med.

14. Diskussion – Polystyren

Väldigt roligt och givande! Kul att träffa representanter från andra lärosäten, diskuterade kontakt med arbetslivet och sponsring, informationsspridning på sektionerna, engagemang på sektionen.

15. Diskussion – Överlämning och kontinuitet

Postspecifik överlämning, skönt med lite uppstyrd överlämning. Borde vara samtidigt som kontinuiteten ges ut. Både en formell och en lite mer informell där tips och erfarenheter kan utbytas.

Plan att ha postspecifik överlämning, en gemensam där gamla styret gör en presentation och ger en gemensam kontinuitet. Till sist en avslappnad kväll.

Datum för gemensam överlämning 16/1 på kvällen, drar igång 17:30.
Kulöverlämning ihop preliminärt 21/1

16. Övriga frågor



- i. PAs workshop gällande utbildning – Tanke att någon från styrelsen och/eller studienämnden samt några från Kf samt Bt. Mejlar ut till ny invalda så de
- ii. vSOs enkät om utbildning av förtroendevalda – Gustav sköter detta!

17. Mötets avslutande

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl. 13:07